
NAKKESLENG OG NARKOSE 

Det siste året har jeg vært igjennom to små operasjoner hvor jeg har fått narkose. 

Disse operasjonene har ikke hatt noen tilknytning til min nakkeslengskade, men likevel lærte 
jeg noe viktig om nakkesleng og narkose, som jeg vil formidle videre til alle dere 
nakkeslengskadde. 

Da narkoselegen kom inn til meg før den første operasjonen og skulle ha opplysninger om 
helse, vekt, om jeg brukte medisiner osv. fortalte jeg at jeg i perioder brukte en del 
smertestillende p.g.a. nakkeslengskaden. 

Jeg ble da fortalt at dette var viktige opplysninger for sykehuspersonalet, og som igjen  

kom meg tilgode. 

Narkoselegen fortalte at når de visste om min nakkeslengskade ville de ta hensyn til 
hode/nakkens plassering under narkosen.  

Da jeg sene ble trillet inn på operasjonsstua, dog noe ør av avslappende medikamenter, og 
skulle over på operasjonsbordet, fikk jeg en pute lagt godt til rette under hodet og nakke, og 
narkosen ble ikke gitt før jeg sa jeg hadde en behagelig stilling på hodet/nakken. Jeg ble 
fortalt at de visste om pasienter som hadde fått forverret sin nakkeslengskade fordi 
hode/nakke hadde vært i feil stilling under narkose, og fordi dette ikke var opplyst om på 
forhånd og tatt hensyn til. 

Da jeg 6 måneder senere skulle igjennom den andre operasjonen stod det i min journal at jeg 
hadde nakkeslengskade og igjen opplevde jeg hvor mye hensyn personalet tok til at jeg skulle 
ligge riktig og godt med hodet og nakke. 

Så til alle dere nakkeslengskadde som kanskje må igjennom narkose: fortell at dere har en 
nakkeslengskade og be om at det tas hensyn til hodet/nakkens stilling under narkose og 
operasjon. 

Mona Hauerberg. 

 


